
 1 

Zápis z 25. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 18. 05. 2022 

v zasedací místnosti CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Máslík (příchod 

14:15), p. Smetana, p. Truska, Ing. Vobora (odchod 14:55) 
Omluveni:  Doc. PhDr. Drška, Ing. Malíková, Ing. Navrátil, Ing. Pospíšil 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. III. rozpočtové opatření na rok 2022 

3. Závěrečný účet města Kolín a za rok 2021 

4. Plnění rozpočtu k 31. 03. 2022 

5. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
P. Vobora oznámil, že potřebuje v 15 hodin odejít. Sdělil, že si materiály pečlivě prostudoval 
a poprosil, aby byl jeho souhlasný hlas započítán i v případě, že už by při hlasování nebyl 
přítomen. O této skutečnosti bylo hlasováno: 6 – 0 – 2  
 
Schválení programu 
Hlasování: 8 – 0 – 0  
 

 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 p. Kárník – do dnešního dne nemám zpětnou vazbu k dotazům, které jsem vznesl na 

minulém zasedání. Mgr. Šimečková – dotazy jsme obdržela, ale na dotazy se nedá 

jednoznačně odpovědět. Výše úvazku se měnila, převážně celou dobu 2,5 úvazku, 

v části roku 2018 to bylo 2,75 úvazku. Poslední dotaz jsem plně nepochopila, pokud se 

to týka projektů, o které jsme zažádali, ale z nějakého důvodu nedostali, tak není 

problém je doplnit. P. Kárník – o nic jiného jsem nežádal… 

 

2. III. Rozpočtové opatření na rok 2022 

 Ing. Villner – dostali jste na stůl opravené tabulky na str. 30, 31. 
 úvodní slovo p. Kašpar: 

 sdílených daní jsme zatím obdrželi více než v tuto chvíli předpokládá rozpočet. 
Podle dalšího vývoje bude rozpočet upraven v některém z dalších RO. 

 OŘR 1140 Dary poskytnuté na financování humanitární pomoci – 
transparentní účet – peníze poskytnuté od obyvatel a firem na výdaje spojené 
s konfliktem na Ukrajině. 

 OŘR 1171 Strabag – platba na základě rozhodnutí rozhodčího soudu – peníze 
jsme již obdrželi. 

 OŘR 2000 Dotace z Ministerstva obrany – oprava pomníku obětem II. světové 
války – jedná se o pomník u bývalé vojenské správy. 
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 OŘR 2137 Dotace od StK na projekt „Multimediální propagační materiály“ – 
vybavení do informačního centra. 

 OŘR 6330 – OŘR 6336 – rozpis programové dotace pro jednotlivé sbory 
dobrovolných hasičů. 

 OŘR 7890 Kanalizace ul. Prokopa Velikého – cena přesáhla limit pro zadávání 
veřejných zakázek, v letošním roce už by se nestihlo vysoutěžit a proto 
předpokládáme přesun akce do roku 2023. 

 OŘR 8130 ZŠ Ovčárecká – rekonstrukce zázemí tělocvičny – rozšíření 
projektu. 

 OŘR 8140 ZŠ Prokopa Velikého – rekonstrukce podlahy v tělocvičně. 
 OŘR 8220 Mariánský (morový) sloup – obnova z programu regenerace. 
 OŘR 8494 Veřejné osvětlení ul. Kouřimská a Kutnohorská – osvětlení bude 

nahrazeno novými historizujícími lampami. 
 rezerva bude po tomto RO ve výši Kč 16 466tis. 

 P. Kárník: 
 str. 6, OŘR 7120 Psí útulek – vybudování ZOO koutku – kdo je otcem 

myšlenky, jak to bude zasahovat do provozu Psího útulku a bude potřeba nové 
personální zabezpečení? P. Kašpar – ZOO koutek vznikal ve spolupráci OŽPZ 
a vedoucí Psího útulku. Personální zabezpečení se měnit nebude a chod 
útulku to neohrozí. P. Kárník – dá se předpokládat, že v době stoupající 
finanční krize se bude útulek více zaplňovat. Ing. Káninský – podle 
dlouhodobé evidence má umísťování psů do útulku sestupnou tendenci. I díky 
povinnému čipování. 

 str. 7, OŘR 7130 Psí hřiště – Štítary – navýšení částky… kdo bude zajišťovat 
provoz a hlídat prostor, aby nedocházelo k vandalismu? Ing. Káninský – bude 
instalován kamerový systém. Hřiště se bude na noc zamykat, bude osloven 
pán, který se stará o zamykání stávajícího hřiště u sběrného dvora. 

 str. 7, OŘR 7590 Úprava veřejného prostoru u Gymnazia a prostoru uvnitř 
areálu Gymnazia – esteticky povedená úprava. Překvapila mě výměna 
oplocení, deklarován byl pouze prostor u T. G. M. Proč to takto nejde i jinde… 
P. Kašpar – projekt s oplocením počítal od začátku… 

 str. 9 OŘR 8140 ZŠ Prokopa Velikého – rekonstrukce podlahy v tělocvičně – 
stanovení ceny? Ing. Káninský – byla definována skladba podlahy, osloveny 
dvě firmy, podrobný rozpočet zpracován odbornou firmou. Cena po 
vysoutěžení by se tedy neměla moc měnit. 

 str. 10 OŘR 8494 Rekonstrukce veřejného osvětlení v ul. Kouřimská a 
Kutnohorská – bude se měnit kus za kus? P. Káninský – ano. 

 str. 11 OŘR 0878 VODOS – ČOV nad rámec koncesní smlouvy z roku 2021 
– o jaké služby se jedná? P. Kašpar – jedná se o přidružené čištění 
z kanalizačních přivaděčů z Velkého Oseka, Veltrub, Zibohlav…. Navýšení 
způsobeno nejen vyšším přítokem, ale i zvyšením cen za m3. 

 str. 12 OŘR 7210 Finanční participace na realizaci nových povrchů – mám pár 
připomínek k ulici Táboritská – nebyl dodržen termín dokončení a kvalita je 
opravdu žalostná. Kdo platí náklady za opakované opravy ve vjezdech. Ing. 
Kokeš – zhotovitelem je Elektro Martínek. Na naše náklady tam je každý týden 
stavební dozor. Máme k tomu spoustu výtek a nedodělků. Předláždění jde na 
jejich náklady. Situace byla řešena i s investorem ČEZ. 

 str. 15 OŘR 8360 Byty – běžné opravy a údržba – rozpočet je vyčerpán během 
4 měsíců? Ing. Michalčík – ano, a to sesmluvněním v budoucnu prováděných 
prací. OŘR obsahuje nejen opravy, ale i revize výtahů, služby ITS a MTH. 
Opravy tvoří cca 40%. 

 str. 16 OŘR 8488 Pietní místo obětem Covid 19 – kde vznikne? P. Najbrt – na 
centrálním hřbitově v zadní části. 
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 str. 17 OŘR 8509 Výroba označníků – o kolik označníků se jedná? P. Najbrt 
– jde o pět odlévaných označníků. 

 str. 22 OŘR 6055 Zřízení místa pro denní provoz pro osoby bez přístřeší – 
řádek zrušen z jakého důvodu? P. Najbrt – o denní centrum se stará Farní 
charita a bude čerpat dotaci přes sociální odbor. 

 str. 24 OŘR 8567 Naučná stezka Peklo – údržba, úklid? Ing. Smutný – 
udržovat bude město, stejně jako naučnou stezku Borky. Budou přidány také 
odpadkové koše. P. Kárník – měl by tam být zvýšený pohyb Městské policie. 

 str. 28 OŘR 8753 Pořízení platebního terminálu na OD – jaký bude personální 
dopad? P. Najbrt – ušetřená pracovní síla by se mohla přesunout na 
vyřizování přestupků. Plánují se nová úseková měření. Odbor dopravy se byl 
podívat v Prostějově, kde platební automat mají a mají u něj i obsluhu. 
Podobný terminál je i na jedné městské části Prahy, plánujeme jet se podívat 
i tam. 

 p. Kmoch – OŘR 8331 Areál SK Sparta Kolín – generální oprava vegetační vrstvy 
hlavní fotbalové hrací plochy – opravu nebude dělat SMSK, a. s.? P. Kašpar - velké 
investice dělá město. 
 

Návrh hlasování p. Kmoch: Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města 
Kolína schválení návrhu III. rozpočtového opatření na rok 2022. 

 
  Hlasování: 6 – 0 – 3 
 
Usnesení nelze přijmout, k tomu je třeba souhlas nadpoloviční většiny VŠECH členů 
Finančního výboru (min. 7). 
 
 

3. Závěrečný účet města Kolína za rok 2021 
 
 úvodní slovo Ing. Villner – materiál obsahuje vše co obsahovat má. V úvodní části 

naleznete základní informace o rozpočtu včetně plnění příjmů, výdajů a investic. Dále 
hospodářské vysledky a výši rezervy. Tabulková část obsahuje podrobné plnění 
jednotlivých řádků a součástí Závěrečného účtu je i Zpráva o výsledcích přezkoumání 
hospodaření města Kolína za rok 2021 a Zpráva nezávislého auditora o prověrce 
účetní závěrky za rok 2021 Města Kolína. Při přezkoumání hospodaření územního 
celku město Kolín za rok 2021 nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky. 

 p. Vobora – cena peněz stále roste a my nemáme možnost volné prostředky 
zhodnotit… Ing. Villner – byla oslovena Česká spořitelna, možnost není, dokud 
nesplatíme úvěry. Nyní nám běžné účty úročí 4%. 

 p. Kárník: 
 návrh rozpočtu vždy počítá s nízkými daňovými příjmy, ale skutečnost je jiná. 

Příjmy jsou podhodnocené... P. Kašpar – příjmy podhodnocené nejsou. 
Daňové příjmy jsou počítány podle kalkulačky MF ministryně Schillerové. 

 str. 19 OŘR 7530 Masarykův most – projektová dokumentace – jaký je 
aktuální stav? Ing. Kokeš – je v řešení, bylo předáno právnímu zástupci města. 

 mohli bychom na FV výbor dostat přehled soudních pří, které město vede? P. 
Kašpar – vedeme pouze jediný spor, a to právě tento... P. Kárník – a co 
Třídvorská a Pražská? P. Kašpar – došlo k mimosoudnímu narovnání. 

 str. 22 OŘR 8050 Vyhodnocení majetkoprávní situace u pozemků v okolí řeky 
Labe z důvodu připravovaných protipovodňových opatření na Zálabí – jaká je 
vize? P. Kokeš – již jsme dané řešili se společností VRV, je vybrána vhodná 
trasa, sesmluvněno zatím není. 
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 Str. 30 OŘR 8792 Výkup pozemku od firmy COSS – soudní rozhodnutí – jaký 
je stav? P. Kašpar – čekáme na odstranění zástavy firmou COSS, dříve 
nebude částka vyplacena. 
 

Návrh hlasování p. Kmoch: Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města 
Kolína schválení návrhu Závěrečného účtu města Kolína za rok 2021 a jeho účetní 
závěrky za rok 2021. 

 
Hlasování: 6 – 0 – 2 
 
Usnesení nelze přijmout, k tomu je třeba souhlas nadpoloviční většiny VŠECH členů 
Finančního výboru (min. 7). 
 
 

4. Plnění rozpočtu k 31. 03. 2022 
 

 FV vzal plnění rozpočtu na vědomí. 
 

5. Různé 
 
 P. Kárník: 

 Zastupitelstvem města byla schválena strategie města – kdo byl zpracovatelem, 
cena a odkud se platilo? Bude se strategie dále rozpracovávat na jednotlivé 
odbory? Odpověď pí. tajemnice PhDr. Soukupové: zpracovatelem strategie 
byla  Equica, a.s., Rubeška 215/1, 190 00 Praha 9.Cena je 360.000 Kč bez DPH, 
435.600 Kč s DPH a platilo se z OŘR 8781. Strategie města Kolína pro období 
2022 – 2027 obsahuje návrh priorit, opatření a aktivit  vztahujících se na území 
města, dopravní infrastrukturu, cestovní ruch, kulturu, školství, sociální služby  a 
zdravotnictví, sport, životní prostředí a např. i na oblast  veřejné správy na území 
města, zaměření strategie se týká také koncepčního rozvoje technické 
infrastruktury, rozvoje  podnikání a cestovního ruchu, územního rozvoje a 
bydlení, občanské vybavenosti a dalších strategických cílů. P. Kašpar – každý 
odbor má svou strategii, budou dílčí implementační plány.         

 MMR byla vypsána dotace pro uprchlíky – žádali jsme? P. Kašpar – ne, neměli 
jsme vysoké náklady a v podmínkách je udržitelnost 5 let, což je poněkud 
problematické. Ministerstvo školství vypsalo šablony na volnočasové aktivity, kde 
jsme žádali a budou součástí dalšího RO. 

 Hlasování pana Vobory předem stávající jednací řád nedovoluje. P. Král – kdyby 
jednání probíhalo pouze k tématům, jež jsou v kompetenci FV, byl by na řádné 
hlasování přítomen. P. Kmoch – hlasování pana Vobory k Závěrečnému účtu 
v zápise zahrnuto nebude. 

 
 

Jednání skončilo v 15:03 
Příští jednání se uskuteční ve středu 15. června od 14:00 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


